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Socialudvalget

Til:

Dato:

Beskæftigelsesministeren

22. oktober 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 25

Vil ministeren kommentere oplysningerne om, at Fredensborg kommune fra 

slutningen af året planlægger at udbetale boligstøtte direkte til de 

almennyttige boligselskaber, hvorefter boligselskaberne fratrækker støtten fra 

den enkelte borgers husleje, jf. artiklen "Ændret afregning for boligstøtte" i 

Uge-Nyt Fredensborguge 40 2009, herunder kommentere denne 

fremgangsmåde og redegøre for det lovmæssige grundlag for at kommuner 

udbetaler boligstøtte til almennyttige boligselskaber, frem for direkte til den 

borger, der har fået tildelt støtten.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på OezlemSara.Cekic@ft.dk og 

til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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